
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 14
Ministeren bedes kommentere IFU alm. del bilag 17 og oplyse, om det er kor-
rekt, at den pågældende ansøger har haft sin indfødsretssag til behandling i
tre år, samt i givet fald hvorfor sagsbehandlingen har taget så lang tid.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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